



**Plats: Samuelsdals IF klubblokal**

Närvarande: Lisa Färlin, Maud Hallmans, Niclas Johansson, Mårten Lång, Jennie Roselius, Mattias Stenkvist, Anna Thunmarker och Anders Winqvist.

<b>1</b>	<b>Ordförande öppnar mötet</b>																					
<b>2</b>	<b>Föregående protokoll</b> Läggs till handlingarna																					
<b>3</b>	<b>Ekonomi</b> - Resultat från slutet av november redovisas. - Budget 2023 - förslag visas. Beräkning finns på Drive under mappen ekonomi - Ekonomitjänster. Niclas berättar för styrelsen hur dessa är fördelade mellan Inger, Jonna och Jenny Niclas och Jenny tittar på Dalaidrottens tjänster kring ekonomin. Många av Dalarnas idrottsföreningar har denna hjälp - LOK-stöd  Antal kronor per deltagartillfälle ges med följande fördelning: <table border="1"><thead><tr><th></th><th>Aktivitet 1</th><th>Aktivitet 2</th><th>Aktivitet 3</th><th>Aktivitet 4</th><th>Aktivitet 5</th><th>Aktivitet 6</th></tr></thead><tbody><tr><td>7-9 år</td><td>7,86 kr</td><td>7,86 kr</td><td>5,24 kr</td><td>-</td><td>-</td><td>-</td></tr><tr><td>10-25 år</td><td>7,86 kr</td><td>7,86 kr</td><td>5,24 kr</td><td>2,62 kr</td><td>2,62 kr</td><td>-</td></tr></tbody></table>		Aktivitet 1	Aktivitet 2	Aktivitet 3	Aktivitet 4	Aktivitet 5	Aktivitet 6	7-9 år	7,86 kr	7,86 kr	5,24 kr	-	-	-	10-25 år	7,86 kr	7,86 kr	5,24 kr	2,62 kr	2,62 kr	-
	Aktivitet 1	Aktivitet 2	Aktivitet 3	Aktivitet 4	Aktivitet 5	Aktivitet 6																
7-9 år	7,86 kr	7,86 kr	5,24 kr	-	-	-																
10-25 år	7,86 kr	7,86 kr	5,24 kr	2,62 kr	2,62 kr	-																
<b>4</b>	<b>Medlemsavgifter och fakturor</b> - Ej betalda- Det är flertalet medlemsavgifter som fattas. Påminnelse måste gå ut, - Ev nya avgifter. Innebandyavgiften är betald för denna säsong så här gör vi inget nu. Argument för höjning inför nästa innebandysäsong är att kostnaden för de äldsta lagen är stor. Vi ser över ev förändring av fotbollen innan den kör igång. Ska vi ta en mindre avgift för de som har vinterträning i fotboll?																					
<b>5</b>	<b>Rapport från fotbollssektionen</b> - Futsalcupen. Detta blev mycket lyckat. 32 lag spelade varav 6 från Samuelsdal. Det fungerade även mycket bra med domare och vaktmästeri. Information, genomförande och utvärdering finns i Drive. Vi gick ca +17000 Cupen ligger söndagen före skolstart på vårterminen. - Nya spelare till P08 och P09																					



	<p>Bjursås p08 (4st) och p09 (1st) har frågat om vi vill ta emot spelare, detta för att dessa lag läggs ner.</p> <p><b>Beslut:</b> Vi säger självklart JA och välkomnar de 5 nya spelarna</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Inför utesäsongen. Mattias har bokat ett par konstgrästider till tidig vår.</li><li>- övrigt</li></ul>
<b>6</b>	<p><b>Rapport från innebandysektionen</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Ny FA (sektionsledare). <b>Beslut:</b> Anders W tar över som sektionsledare för innebandy efter Johan H</li><li>- Ledarutbildning - Våra ledarlicenser för många ledare är inaktiva. Det krävs en grundutbildning samt den "färg" som lagen är anmälda till annars får man inte stå i som ledare/coach i båsen.</li></ul> <p>Många ledare fattades i IBIS och Anders har mailat alla ledare om information kring att de ska gå grundutbildning.</p> <p>Det finns 58 ledare några har gått grundutbildning och många har anmält sig. I mars kommer Samuelsdal hålla i "färg"-utbildning. Denna gäller sedan i tre år. Det har också rensats bland fd ledare.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Incidens under SIF match</li></ul> <p>Domare har skickat in en domarrapport i IBIS kring incidenten. Ledarna från båda lagen har skickat in en rapport. Detta kommer upp till svenska innebandyförbundet.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Krock med Futsal och Innebandy. Anders lyfter att det känns som en konkurrenssituation. Mattias lyfte redan 12 oktober till Johan H att de skulle anmäla ett lag till Göransson i Futsal så tid har funnits att flytta en ev match.</li><li>- Övrigt</li><li>- Vi har blivit inbjudna till knattekuppen för barn upp till 2015</li><li>- Trygg idrott, utbildning digitalt finns att anmäla sig. Utbildningsdatum 16 feb</li><li>- Innebandy.se - Anders har tipsat alla tränare att det finns stöd här. Tex</li><li>- En person måste kopplas kring registerutdragsansvarig. Denna måste vara kopplad till IBIS. Maud skapar konto</li><li>- Svensk innebandy har ett liknande system som dipomerad förening som finns hos fotbollen.</li><li>- Möte v4 kommer ske kring p07 om vad som händer till hösten. Det handlar om tränare, spelare, seriespel och ev byte av förening.</li></ul>
<b>7</b>	<p><b>Diplomerad förening</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Nuläge</li><li>- Hur går vi vidare</li><li>- Årshjul</li><li>- Mall när vi göra nya dokument</li><li>- Spelarutbildningsplan – Mattias ansvarig för fotboll. (Innebandy kommer in i ett senare skede)</li><li>- Inriktning och ledning (ex styrdokument såsom policy och olika planer, etc), Niclas, Maud och Lisa</li><li>- Demokrati och delaktighet – Niclas, Maud och Lisa</li><li>- Ekonomisk styrning - Jenny</li></ul>



	<ul style="list-style-type: none"><li>- Kommunikation - Anna</li><li>- Ledarförsörjning - Mattias</li><li>- Plan 1-3-5 år? (ska vi ha med det som en stående punkt för att inte tappa bort den? Eller ska vi baka in den i diplomerad förening?)</li></ul>
8	<p><b>Övriga frågor</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Avtackning Johan Hansson</li><li>- Genomgång gemensam yta/Google drive + vilka har dokument att ladda upp där</li><li>- Behov av kioskansvarig (till IP).</li><li>- Matchtröjor, (inventera, köpa in nytt, ansvarig person). Sektionsledarna meddelar Niclas om vilka inköp som behövs göras. Innan dess behövs frågan ställas till lagen vad de har och vilka behov som finns.</li><li>- Hur hantera frågor som uppstår mellan möten?</li></ul> <p><b>Beslut:</b> Vi startar en messengergrupp för att få till snabb kommunikation</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Klubblokalen. Vi bör göra om möblering och göra viss inköp till lokalen så vi kan nyttja lokalen till</li><li>- Tobias Tångfeldt, ledare i p13 har flaggat för att han kan vara med i Innebandysektionen. Årsmötet är forumet där man röstar in nya medlemmar.</li><li>- 19 feb spelar p07 mot IBF utveckling. Anders bjuder in yngre lag för att se matchen i guide.</li></ul>
9	<p><b>Nästa möte</b></p> <p>Extra möte 15 februari 18.30-21.00. Då endast frågor kring diplomerad förening. Onsdag 22/3 18.00 <b>Årsmöte:</b> Torsdag 27/4 18.00</p>
10	<p><b>Ordförande avslutar mötet</b></p>